
SKUPNOST SOCIALNEGA SKRBSTVA

Vsega ni moč točno planirati
Orugo redno sejo je imela te dnt tudi skupSCina socialnega skrbsti/a. ki je prav tako obravnavala

predloge in stališta k anehsu samoupravnega sporazuma o temeljih plana skupnosti socialnega skrbstva.
Delegati so blli mnenja. da so pripombe k aneksu limestne in da jih bo treba v nadaljniem delu skgpnosti
tudi upoStevati

Delegalom so podrobno razložili tudi tinantni nairt za leto 1978 oziroma posame2ne postavke k njem. V
razpravi so delegati postavill več vprašanj, na katere so dobili tudi konkratne odgovore. Deiegatka
Mladmske knjige se je zanimala. zakaj skupnost socialnega skrbstva financira delovanje radia Glas
Ljubljane. Pojasnilj so ji, da po dogovoru družbenopolitičnih orgamzacij obfiine m mesla vsaka mteresna
skupnosl po svojifi zmogljivostih prispeva k tinanciraniu te radijske posta/e. ki ima izreden pomen za
obveSCanje delegatov Delegata KS Stadion pa je zanimalo, zakaj se pojavlja razlika med realizacijo piana
\z leta 1977 in leiofinjim planom. Prejel je odgovor. da v socialnem skrbstvu m mogoče točno plamranje,
ker na morejo že v naprej vedeli. koliko socialno ogroženih občanov bo potrebnih pomoči v posameznem
letu. V program so upošlevali graditev sosesk za Bežigradom, potrebno pa je upoštevati tudi migracijski
dejavnik Vse cene v programu skupnosti pa so dogovorjene z mestno skupnostjo socialnega skrbstva. pri
čemer so upoštevali podatke Zavoda za siatistiko o predvidenih podrazitvah.

SkupSčina je po končani razpravi finanini načrt spreiela. nato pa obravnavala Se osnutek statuta
skupnosli ter vet tekočih zadev E. K.


